
 1 

 
 
 
 

 
 

Z A P I S N I K 

sa 44. sjednice Odbora za bezbjednost i odbranu 

Skupštine Crne Gore 

održane 30. jula 2015. godine 

      

Sjednica je počela u 10 sati i 15 minuta. 

Predsjedavao je Mevludin Nuhodžić, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Radivoje Nikčević, Obrad Mišo Stanišić, Luiđ 

Ljubo Škrelja, Borislav Banović, Suljo Mustafić, Snežana Jonica, Velizar Kaluđerović i savjetnik 

u Odboru, Slaviša Ščekić. 

 

Sjednici je, po pozivu, prisustvovao kandidat za direktora Agencije za nacionalnu 

bezbjednost, Dejan Peruničić.  

 

Shodno ranije podnijetom zahtjevu, sjednici je prisustvovala i predstavnica Instituta 

»Alternativa«, Dina Bajramspahić. 

 

Nakon uvodnog obrazloženja, za sjednicu je jednoglasno utvrđen sljedeći 

   

D N E V N I  R E D: 

 

RAZMATRANJE PREDLOGA ZA IMENOVANJE  

DIREKTORA AGENCIJE ZA NACIONALNU BEZBJEDNOST 

Prije prelaska na raspravu po tačkama dnevnog reda, predsjednik Odbora je podsjetio na 

član 6 stav 2 Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i odbrane kojim je 

propisano da su sjednice Odbora, po pravilu zatvorene za javnost, a mogu biti i otvorene, odlukom 

većine prisutnih članova Odbora, u skladu sa zakonom, nakon čega su članovi Odbora jednoglasno 

donijeli odluku da 44. sjednica bude otvorena za javnost.  

Predsjednik Nuhodžić je podsjetio i na dogovor sa prve sjednice Odbora u pogledu audio 

snimka toka sjednica, koji predlog je jednoglasno podržan. 

 

Tačka dnevnog reda: RAZMATRANJE PREDLOGA ZA IMENOVANJE DIREKTORA 

AGENCIJE ZA NACIONALNU BEZBJEDNOST  

Uvodno obrazloženje o tački dnevnog reda dao je predsjednik Odbora, Mevludin Nuhodžić 

i podsjetio članove da je predsjednik Vlade, Milo Đukanović, saglasno ovlašćenjima iz člana 25 

stav 2 Zakona o Agenciji za nacionalnu bezbjednost, predložio Vladi Crne Gore da za direktora 

Agencije za nacionalnu bezbjednost imenuje Dejana Peruničića, dosadašnjeg vršioca dužnosti 

direktora Agencije. S tim u vezi, saglasno odredbi člana 25 stav 3 Zakona o Agenciji za 

nacionalnu bezbjednost, Vlada Crne Gore dostavila je Skupštini Predlog za imenovanje direktora 
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Agencije za nacionalnu bezbjednost, radi davanja mišljenja. Skupština Crne Gore, saglasno 

odredbi stava 4 istog člana, nakon rasprave u Odboru za bezbjednost i odbranu, daje mišljenje o 

Predlogu.  

Takođe, u prilog podsjećanja, predsjednik Nuhodžić je ukazao da je nadležnost Odbora po 

ovom pitanju regulisana odredbom člana 7 tačka 13 Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti 

bezbjednosti i odbrane koji propisuje da Odbor: „razmatra predloge kandidata za imenovanje na 

rukovodeće dužnosti u oblasti bezbjednosti i odbrane, za koje je posebnim zakonom propisano da 

o njima Skupština daje mišljenje“.  

Kandidat za direktora Agencije za nacionalnu bezbjednost, Dejan Peruničić je, 

predstavljajući program rada Agencije za nacionalnu bezbjednost, ukazao da ona danas ima 

reputaciju male, ali profesionalne, pouzdane i efikasne službe, koja može doprinijeti realizaciji 

strateških interesa države. On je poručio da će ANB nastaviti sa reformom u cilju dostizanja 

potpune kompatibilnosti sa činiocima kolektivnog sistema bezbjednosti. Peruničić je najavio 

pažljivu selekciju pri izboru novih službenika pri čemu će, kako je kazao, samo najkompetentniji 

imati priliku da zasnuju radni odnos u Agenciji. Kandidat za direktora Agencije za nacionalnu 

bezbjednost je saopštio da do sada ima preko 400 aplikacija kandidata za rad u ANB-u, mladih, 

školovanih ljudi iz Crne Gore. U nastavku je naglasio da će jedna od prioritetnih sfera njegovog 

angažovanja biti dodatno podizanje nivoa saradnje, prevashodno sa organima i institucijama 

nadležnim za poslove iz oblasti bezbjednosti i odbrane, kao i svim drugim činiocima, državnim 

organima, civilnim sektorom i medijima, koji bi svojim angažmanom mogli doprinijeti stabilnosti 

i unaprjeđenju bezbjednosnog ambijenta u Crnoj Gori. 

 

U raspravi su učestvovali: Snežana Jonica, Velizar Kaluđerović, Suljo Mustafić, Radivoje 

Nikčević i Borislav Banović. 

 

 Zamjenica predsjednika Odbora Snežana Jonica je kazala da Socijalistička narodna partija 

neće podržati izbor Peruničića i istakla da je očekivala od kandidata za direktora Agencije za 

nacionalnu bezbjednost da će konkretnije saopštiti šta će uraditi kako bi ANB konačno jasnije 

defininisala prioritete i radila poslove iz svoje nadležnosti, tako što bi u prvom planu to bili 

prioriteti države, a ne prioriteti pojedinih struktura vlasti što je najčešće, kako je navela, bio slučaj 

u prethodnom periodu. Poslanica Jonica je iskazala interesovanje o broju sistematizovanih i 

popunjenih radnih mjesta u Agenciji i uputila pitanje kandidatu Peruničiću da li je, kao vršilac 

dužnosti direktora, analizirao imovinske kartone službenika Agencije za nacionalnu bezbjednost i 

najavila da će predložiti izmjene Zakona o ANB-u kako bi službenici Agencije podnosili 

imovinske kartone i određeni period nakon isteka tog statusa. 

 

Član Odbora Velizar Kaluđerović je kazao da neće podržati predlog da Peruničić bude na 

čelu Agencije za nacionalnu bezbjednost i podsjetio da je novim Zakonom predviđeno da svi 

službenici ANB-a, koji su do 30. aprila navršili 50 godina života i 25 godina rada u Agenciji, po 

sili zakona morali poći u penziju. Kaluđerović je ukazao da je Peruničić 30. aprila bio službenik 

ANB-a, i on bi po sili zakona morao poći u penziju. Dalje je istakao je da je Peruničić kao 

penzioner od ranije, predložen da bude novi direktor Agencije za nacionalnu bezbjednost, dok je 

65 njegovih bivših kolega koji su ispunili uslove, pošlo u penziju, ocijenivši da to elementarno nije 

u redu. On je dodao da je Peruničić bio visoki funkcioner ANB-a i u vrijeme podjele DPS-a, 1997. 

godine, i da se tada, kako je kazao, Agencija direktno svrstala na stranu današnjeg premijera, Mila 

Đukanovića. 
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 Poslanik Suljo Mustafić je istakao da će podržati izbor Peruničića za direktora ANB-a, 

smatrajući da on ima dovoljno kompentencija i referenci da obavlja tu značajnu dužnost. Naglasio 

je da pred Agencijom za nacionalnu bezbjednost stoje važni zadaci i ocijenio da se unaprjeđenje 

ove službe može postići samo kroz kadrovsko jačanje. Apostrofirao je da je vrlo važno da se 

Agencija do kraja depolitizuje, kao i da se u potpunosti napravi otklon od elemenata kriminogenih 

struktura o kojima se govorilo u javnosti. Mustafić je dodao i da je neophodno da se eliminišu 

ostaci iz 90-ih godina – elementi nacionalne i vjerske ostrašćenosti pojedinih pripadnika ove 

službe. 

 

Član Odbora Radivoje Nikčević naglasio je da je ANB dala značajan doprinos da Crna 

Gora bude tu gdje je danas – pred vratima NATO-a i na putu ka Evropskoj uniji. On je ocijenio da 

je Peruničić kandidat koji može veoma uspješno obavljati funkciju direktora Agencije za 

nacionalnu bezbjednost, ističući da se radi o čovjeku koji posjeduje liderske sposobnosti, poštenje, 

i nezavisnost u radu. 

 

Član Odbora Borislav Banović kazao je da Socijaldemokratska partija podržava izbor 

Peruničića, i da on ovo pitanje odvaja od drugih tema. Ocijenio je da politički trendovi u Agenciji 

za nacionalnu bezbjednost pokazuju da se stvari kreću u pozitivnom smjeru. Kako je kazao, jedan 

od razloga za podršku je i to što u SDP-u žele da se v.d. stanje u Agenciji za nacionalnu 

bezbjednost što prije završi. Govoreći o smjeni kadrova u ANB-u, na samom vrhu ili po dubini, 

poslanik Banović je istakao neophodnost postojanja normalnog rasta kadrova i resursa u Agenciji, 

i da je do smjena potrebno dolaziti na uredan, prirodan i očekivan način a ne uz izazivanje potresa 

bilo koje vrste i uz gomilanje kadrovskih problema. 

 

Odgovarajući na pitanja poslanice Jonice, kandidat za direktora Agencije za nacionalnu 

bezbjednost, Dejan Peruničić je kazao da je u ANB-u popunjeno 78 odsto radnih mjesta, a da će 

dinamika prijema novih službenika zavisiti od budžetskih mogućnosti. Izrazio je očekivanje da će 

se ove godine u budžetu obezbijediti sredstva za zapošljavanje još deset službenika. U nastavku je 

naveo da imovinske kartone popunjavaju svi službenici koji su zaposleni u ANB-u, kao i da se oni 

obrađuju shodno dinamici, kako je propisano u Agenciji, dodajući da za one koji više nijesu u 

službi, to ne radi Agencija, već neko drugi. 

 

Nakon sprovedene rasprave Odbor je, na osnovu člana 21 u vezi sa članom 7 tačka 13 

Zakona o parlamentarnom nadzoru u oblasti bezbjednosti i odbrane i članom 25 stav 4 Zakona o 

Agenciji za nacionalnu bezbjednost, Skupštini podnio  

I Z V J E Š T A J 

O 

RAZMATRANJU PREDLOGA ZA IMENOVANJE 

DIREKTORA AGENCIJE ZA NACIONALNU BEZBJEDNOST 

 

Odbor za bezbjednost i odbranu razmotrio je Predlog predsjednika Vlade Crne Gore da se za 

direktora Agencije za nacionalnu bezbjednost imenuje g. Dejan Peruničić, dosadašnji vršilac 

dužnosti direktora Agencije.  
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Imajući u vidu navode koji su iznijeti u Predlogu predsjednika Vlade, a na osnovu obavljenog 

razgovora sa kandidatom i rasprave koja je vođena s tim u vezi, Odbor za bezbjednost i odbranu 

predlaže Skupštini Crne Gore da uputi: 

 

M i š lj e nj e   sa   p r e d l o g o m 

 

da se za direktora Agencije za nacionalnu bezbjednost imenuje Dejan Peruničić. 

 Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je predsjednik Odbora Mevludin Nuhodžić. 

 

Za izvještaj je glasalo šest poslanika: Mevludin Nuhodžić, Radivoje Nikčević, Obrad Mišo 

Stanišić, Luiđ Ljubo Škrelja, Borislav Banović i Suljo Mustafić, dok su poslanici Snežana Jonica i 

Velizar Kaluđerović glasali protiv. 

 

Magnetofonski zapis toka sjednice se nalazi na CD-u i čini sastavni dio zapisnika.  

 

Pošto je iscrpljen dnevni red, predsjednik Odbora je zaključio rad sjednice. 

 

 

Sjednica je završena u 11 sati.  

 

 

ZAPISNIK SAČINILA:                                                     PREDSJEDNIK ODBORA 

Zorana Baćović, s. r.                                                                    Mevludin Nuhodžić, s. r. 


